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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Indenrigs- og sundhedsministeren

11. august 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 766

Som det fremgår af artiklen "Behandlingsgarantien er på retur" fra den 10. 

august 2010 på www.nyhederne.tv2.dk, henvises stadig færre patienter fra de 

offentlige til de private hospitaler. Finder ministeren det  

rimeligt, at patienter oplever at skulle vente i et halvt år på en dato for en 

operation på Rigshospitalet og derved ikke via behandlingsgarantien bliver 

henvist til et privat hospital, hvilket eksempelvis har været tilfældet for Merete 

Elvekjær, Allerød, hvis sygehistorie ministeren er bekendt med?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk

og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand

Sundhedsudvalget 2009-10
SUU alm. del Spørgsmål 766
Offentligt


